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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1862 Uteblivet vägunderhåll

I ett nyhetsinslag i Sveriges Radio den 24 juli togs frågan om det dåliga 
vägunderhållet upp. Mer än 15 000 mil av det statliga vägnätet är i synnerligen 
dåligt skick, och det krävs akuta åtgärder för att nå en rimlig standard på dessa 
vägar.

De 10 procent av det statliga vägnätet som är i akut behov av underhåll ligger 
ute i den svenska landsbygden. Vägarna ska fungera som en livsnerv för de 
boende men också för viktig svensk industri och jordbruksproduktion. Det är 
anmärkningsvärt att regeringen blundar för det stora investeringsbehovet på det 
statliga vägnätet. Risken att företag flyttar är överhängande när infrastrukturen 
inte håller en rimlig standard. Även människor som bor vid dessa vägar tröttnar 
till slut och flyttar till områden med bättre infrastruktur.

Vidare blir även trafiksäkerheten lidande när vägnätet blir alltför slitet med 
kraftig spårbildning och grova vägskador till följd av att vägkroppen skadats.

10 procent av det statliga vägnätet, som är oumbärligt i stora delar av landet, är 
i akut behov av underhåll.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser regeringen att avsätta medel för att åtgärda de delar av det statliga 
vägnätet som är i undermåligt skick?

………………………………………

Thomas Morell (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-28
Besvaras senast
2020-08-11
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Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell


